

Classic Japan 經典日本7日

東京/富士山/名古屋/京都/奈良/大阪
 Tokyo/Mt.Fuji/Nagoya/Kyoto/Nara/Osaka

無購物
 無指定自費
 含小費·兩人起訂

成人(兩人同房價)

\$1099/人

可選參加「2025日本大阪·關西世博會」

獨家保證

東京成田或羽田機場
 全天專人舉牌接機，
 配車送往東京市區酒店，
 接機成本價值150美金/人/次，
 行程優於常規線路，
 提前半天開啟真正的
 東京-大阪之旅！

獨家酒店

·東京名古屋京都大阪
 入住市區中心位置4-5星酒店
 ·富士山下河口湖畔
 5年內新建4星溫泉酒店
 並享用酒店內晚餐
 ·全程酒店人均成本
 600美金以上！

獨家旅程

·獨家安排:全程團隊便餐標準
 不低於15美金/人/餐！
 ·參觀東京經典景點
 富士山美景/訪問名古屋城
 漫步京都古城/打卡奈良鹿公園
 大阪市區暢遊
 烤肉等多重美食
 ·櫻花/楓葉季特別追加景點
 (以實際所見為準)

成人
 \$1099

12歲以下兒童
 佔床
 \$1099

12歲以下兒童
 不佔床
 \$1039

單房差
 \$550

加訂房
 時價

*以上團費按美金計算；
 *提供中文(國語/粵語)導遊或(國語)司兼導服務；
 *紅色標記出發日期收取旺季附加費250美金/位，單間
 差收取附加費100美金/位。

2025年1月11日起
 週六指定日期美國加拿大出發，2人起訂

1月 11日	7月 5, 12, 19, 26日
2月 8日	8月 2, 9, 16, 23, 30日
3月 8, 15, 22, 29日	9月 6, 13, 20, 27日
4月 5, 12, 19, 26日	10月 4, 11, 18, 25日
5月 3, 10, 17, 24, 31日	11月 1, 8, 15, 22, 29日
6月 7, 14, 21, 28日	12月 6, 13, 20日

Day1

原居地/東京

今日搭乘飛機前往日本東京。

住：飛機上

Day2

抵達東京(成田/羽田)*NRT/HND

抵達東京成田或羽田機場，上午08:00-晚上
 22:00之間，機場提供接機服務，專人舉牌接
 機前往下榻酒店。請務必提供您準確的航班
 號，我們將根據團隊客人的航班時間安排發
 車時間，如需等待敬請諒解。*下午15:00後
 憑護照辦理入住。

住：東京圓頂酒店或新宿格蘭貝爾或同級

Day3

早/午/晚

東京-富士山

今日參觀日本東京最古老的寺廟-【淺草觀音
 寺】，【仲見世街】的店鋪中有著各種日本
 傳統風情的小玩意小商品。遠眺世界最高的
 自立式電波塔-【天空之樹】。下午參觀皇居
 外的【二重橋】，之後前往【新宿歌舞伎町】，
 自由逛街。之後前往富士山下溫泉酒店，品
 嚐酒店內自助晚餐或會席料理。

春季追加【出發日期3月22日-4月12日】
 千鳥之淵+新宿御苑

秋季追加【出發日期10月18日-11月15日】
 代代木公園+六義園

住：富士河口湖度假酒店或富士美華酒店或同級

Day4

早/午

富士山-名古屋

早餐後遊覽【富士山五合目】(若因天氣原
 因不能上山則改為【富士山世界遺產中心】)。
 下午遊覽【忍野八海】，傳統建築、緩慢旋
 轉的水車與迷人的富士山風光，把你帶入另
 一個時代。接著前往【平和公園】，觀賞富
 有日本特色的園藝花草，這裡也是遠觀富士
 山的好地點。之後前往名古屋【大須商業街】，
 自由逛街並品嚐小吃。今日晚餐自理。

住：京阪名古屋酒店或錦日航都市酒店或同級



日式美食

Day5

早/午

名古屋-京都

早餐後訪問日本三大名城之一——【名古屋
 城】。之後前往京都，參觀最古老的寺院
 【清水寺】，漫步在通往寺院的【三年坂二
 年坂】石板坡道，極具韻味。接著遊覽京都
 最有名的地區-【祇園】，感受京都古韻。
 【八坂神社】，是京都香火最旺的神社之一。
 【花見小路】從江戶時代起就是整個日本最
 有格調的藝伎區，傍晚時分，時常會有行色
 匆匆的藝伎與你擦肩而過。今日晚餐自理。

春季追加【出發日期3月22日-4月12日】
 圓山公園賞櫻

秋季追加【出發日期10月18日-11月15日】
 嵐山景區渡月橋迷人紅葉

住：京都四條烏丸希爾頓花園或
 京阪八条口酒店或同級

Day6

早/午

京都-大阪

早餐後遊覽【伏見稻荷大社】，密集的朱紅
 色“千本鳥居”，是京都代表性景觀之一。
 前往奈良，遊覽【奈良鹿公園】，與鹿親密
 接觸。參觀自然而古意的【春日大社】。前
 往大阪，打卡大阪的標誌【大阪城公園】
 (不登城)，傍晚遊覽大阪最大的購物區
 【心齋橋】，在【道頓堀】美食街品嚐當地
 美食。今日晚餐自理。

住：大阪喜來登或新阪急或關西機場美景花園
 或同級

Day7

早

大阪*KIX/原居地

早餐後自費公共交通前往關西國際空港，自
 行辦理登機手續離開日本，結束愉快的日本
 旅程(導遊將提前協助建議交通方式)。

4月13日-10月13日期間

您也可以選擇追加一日大阪行程
 盡情感受
 「日本大阪·關西世博會」
 的魅力

含世博會1日門票+1晚大阪酒店
 (單人預訂，單間差按100美金收取)

199美金/位

如需包車接送，價格亦可另外諮詢

your travel agent

JAPAN

Kanto, Kansai

7 Days Tour

Adult
 \$ **1199** /PP

Special Item: Extension of [Expo 2025 Osaka, Kansai, Japan]



Considerate Service

- Provide pick up service on the first day of your arrival at Narita/Haneda Airport



High-Quality Hotels

- Stay at 4-5 star hotels in downtown of Tokyo, Kyoto and Nagoya
- Arrange hot spring hotel in Mt. Fuji Area, experience Japanese-Style hot spring and dinner in hotel



Well-Arranged Tour

- Visit attractions in Tokyo. Enjoy the beautiful Mt. Fuji. Visit the famous Nagoya Castle. Stroll through Kyoto. Visit the popular Nara Deer Park. Enjoy your time in Osaka. Taste Japanese-Style cuisines.
- Special adding view spots in spring/autumn. (depends on the weather and climate)

Adult	Child under 12 w/ bed	Child under 12 w/o bed
\$1199	\$1199	\$1139
Single room \$550		Extension Market Price

*All prices are based on US Dollar.
 *Arrange English-speaking tour guide(or driver guide).
 * High Season Surcharge(Dates in **Red Font**): USD250/pp, Single room Sup. USD100/pp.

From 1/11/2025, depart from the U.S. / Canada on designated Saturday, Minimum 2 PAX

Jan 11	Jul 5, 12, 19, 26
Feb 8	Aug 2, 9 , 16 , 23, 30
Mar 8, 15, 22 , 29	Sep 6, 13, 20, 27
Apr 5 , 12 , 19, 26	Oct 4, 11, 18 , 25
May 3 , 10, 17, 24, 31	Nov 1 , 8 , 15 , 22, 29
Jun 7, 14, 21, 28	Dec 6, 13, 20

Day1

Home/Tokyo

Take the flight to Tokyo

On the flight

Day2

Arrive in Tokyo *NRT/HND

Pick-up service are served from 08:00am to 22:00 pm in Narita and Haneda Airport, we will have a receptionst onsite to assist you to transfer to the hotel. Please provide your flight number before the tour, we will arrange the departure time based on all guest's flights of the tour group, please kindly noted it will take some times to wait for others. *The hotel check-in is available after 3pm with your passport.

Hotel: Tokyo Dome Hotel or Shinjuku Granbell Hotel or similar

Day3

B, L, D

Tokyo-Mt. Fuji

After breakfast, visit Senso-ji Temple, and enjoy the vibrant stalls of Nakamise Dori. View the Tokyo Skytree from afar. Then, visit the famous Nijubashi Bridge, which is outside of the Imperial Palace out gardens. Later, head for Shinjuku Kabukicho. Finally, transfer to Hot Spring Hotel near Mt. Fuji Area and enjoy a buffet or Japanese-Style dinner in hotel.

Special adding spots in Spring(Departure date 22nd Mar-12th Apr): Chidorigafuchi Park, Shinjuku Gyoen

Special adding spots in Autumn(Departure date 18th Oct-15th Nov): Yoyogi Park, Rikugien Garden

Hotel: Fuji Kawaguchiko Resort Hotel or Fujimihana Resort or similar

Day4

B, L

Mt. Fuji-Nagoya

n the morning, visit Mt. Fuji 5th Station, located halfway up the mountain (If weather not permitting, go to Mt. Fuji World Heritage Center instead). Then, head to Oshino Hakkai. Enjoy the traditional buildings and amazing view of Mt. Fuji. Then, go to Bussharito Heiwa Park to appreciate the gardening featured with Japanese characteristics. Later, transfer to Nagoya and stroll on the famous Osu Shopping District. Dinner is on your own arrangement.

Hotel: Hotel Keihan Nagoya or JAL City Nagoya Nishiki or similar



Japanese Cuisines

Day5

B, L

Nagoya-Kyoto

After breakfast, visit the Nagoya Castle, which is one of the most important castle towns in Japan. Then transfer to Kyoto. Visit the Kiyomizu-dera Temple, a World Cultural Heritage site, and stroll along the Sannenzaka & Ninenzaka Streets. Afterwards, head to Gion, a good place to experience the ancient charm of Kyoto. Visit the Yasaka Shrine where people receive blessings and pray for good fortune. Walk on Hanamachi Street, the most stylish geisha district in Japan. Dinner is on your own arrangement.

Special adding spots in Spring(Departure date 22nd Mar-12th Apr): Maruyama Park

Special adding spots in Autumn(Departure date 18th Oct-15th Nov): Arashiyama Area-Togetsukyo Bridge

Hotel: Hilton Garden Inn Shijo Karasuma or Keihan Kyoto Hachijoguchi or similar

Day6

B, L

Kyoto-Osaka

After breakfast, visit Fushimi Inari Taisha Shrine. The seemingly endless path of vibrant orange torii gates is one of the most famous images of Japan. Afterward, visit Nara Park where full of friendly deer. And don't miss the beautiful view in Kasuga Taisha Shrine. Visit the Osaka Castle Park (tower/museum excluded), the landmark of the Osaka. Enjoy your time in Shinsaibashi, the largest shopping district and taste the local cuisine at Dotonbori Food Street. Dinner is on your own arrangement.

Hotel: Sheraton Miyako or New Hankyu or Bellevue Garden Kansai or similar

Day7

B

Leave Osaka*KIX

After breakfast, transfer to Kansai International Airport by public transportation on own expense (guide will give advice in advance). End of the journey.

From 13th Apr To 13th Oct
 You can also enjoy the extension item of

[Expo 2025 Osaka, Kansai, Japan]

including one day ticket & one night hotel in Osaka.
 (Single Room Supp. USD100/pp)

\$199/pp

*If you need transfer service , the price will be provided by consulting.

your travel agent